
Referat af bestyrelsesmøde den 17.11.2017 

 

1. Der er kommet nyt regulativ vedr. vandanalyser, dette betyder at den store analyse 

fremover skal tages hos forbrugerne. Værket skal udarbejde en risikovurdering, og 

kommunen skal fastsætte de nærmere betingelser for analysen, dette kan betyde en 

væsentlig stigning i udgifterne til analyser. Vi afventer information fra kommunen og 

vandrådet før vi foretager yderligere. 

2. Kommunen og vandrådet er i gang med at kortlægge vandværkernes muligheder for at 

nødforsyne hinanden. Vi sender alle oplysninger om vores ringforbindelser, og 

muligheder om nødforsyninger til kommunen, 

3. Vi har på tidligere møder besluttet, at indhente tilbud på opførelse at en ca. 50 m2 

kontorbygning i forbindelse med værket. Der er indhentet 3 tilbud på opgaven. 

Bestyrelsen har valgt at acceptere det billigste tilbud, og opstarte forhandling om den 

endelige aftale. 

4. Der var intet at behandle under eventuelt. 


